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Rise of BESS: a Low Carbon Alternative
電池儲能系統趨普及：低碳能源之選

  

 

 

  

Battery Energy Storage System (BESS) refers to technology that stores
electrical energy in batteries for later use. This system can store excess
electricity during periods of high-power generation and release the
stored energy during peak periods to cope with construction equipment
with high current demands, such as cranes, hoists and welding machines.
BESS can help balance power supply and demand, improve grid
stability, and enhance the integration of renewable energy. Construction
sites have begun to use it to replace the traditional use of diesel as fuel
to power construction site equipment.

電池儲能系統 (Battery Energy Storage System, BESS)指將電能儲存在電
池中，將電以供日後使用的技術。這系統可以將電在高發電期間儲存多餘的
電力，並在發電高峰時釋放儲存的能量，以應付有高電流需求的建築設備，
如吊重機、起重機及燒焊機等。BESS不但有助平衡電力供需，提高電網穩定
性，並增強再生能源的整合，不少工地已開始採用以取代傳統以柴油作燃料
為工地設備供電。
 

Exhibitors Providing BESS at Build4Asia:
各大提供電池儲能系統展商已進駐Build4Asia:

A & P INSTRUMENT CO., LTD AMPD ENERGY LIMITED DELTA PYRAMAX COMPANY
LIMITED

 

ENVISION GREENWISE NEW
ENERGY INTERNATIONAL

COMPANY LIMITED

REC GREEN
TECHNOLOGIES COMPANY

LIMITED

...and more!
...更多!

 
 

Learn about the latest construction technology at Build4Asia!
了解建築業界最新技術!

 

Register Now!
立即登記

Group Registration
下載團體登記表格

Download the group registration form and return the completed form to visit@Build4Asia.com for a
speedier registration process if registering in groups of over 5

如果超過5位人士參與，可下載團體登記表格，填妥後將其電郵至visit@Build4Asia.com
 
 

精彩活動盡在Build4Asia
Exciting Events at Build4Asia

 

In addition to bringing high-quality exhibits and services to the building
industry, Build4Asia also provides a platform for industry to hold seminars,
forums, and conferences to facilitate sharing, exchange and education for
professionals.

Build4Asia除了致力為建築業界帶來優質展品和服務外，更於場內舉行研討
會、論壇及會議等內容豐富的活動，為一眾業界人士提供分享、交流及教育
平台。
 

Build4Asia精彩節目預告
Programme Overview @ Build4Asia

Build4Asia Conference
Build4Asia 會議
日期 Date: 8 May 2024 | 2024年5月8日
地點 Venue: Main Stage | 主舞台
主題 Theme: Advancing E&M Engineering
Practices for Future Buildings | 推進未來建
築的機電工程技術
費用Fee: HKD100
 

 

Introduction簡介:
Themed “Advancing E&M Engineering
Practices for Future Building”, the
conference will bring together industry
experts, researchers, and professionals to
explore the latest advancements, trends,
and challenges in these critical engineering
disciplines. Discover innovative
approaches, cutting-edge technologies,
and sustainable solutions that are shaping
the future of electrical and mechanical
engineering in the building sector.

會議以「推進未來建築的機電工程技術」為
題將匯集業內的專家、研究人員以及專業人
士，探討這些重要機電範疇的最新進展、趨
勢和挑戰。會議將揭示未來機電工程在建造
業所會應用的創新方法、尖端技術和永續解
決方案。

 

 
 

Asian Securitex Conference
亞洲安防會議
日期 Date: 9 May 2024 | 2024年5月9日
地點 Venue: Main Stage | 主舞台
主題 Theme: Unveiling Security’s New
Paradigm | 揭示保安的新運作模式
費用Fee: HKD100
 

 

Introduction簡介:
AI and IoT offerings in technological
advancement and manpower shortage are
the key forces in driving changes in
security operations. At this conference, we
shall explore the challenges and
opportunities in this transformation and
look into some practical strategies for
ensuring return on investment and
improving service quality.

人工智能和物聯網產品的技術進步和人力短
缺是推動保安運作變革的關鍵力量。在這次
會議，我們將探討這個轉變帶來的挑戰和機
遇，並研究一些確保投資回報和提高服務質
素的實用策略。

 

 

Move excellent events are coming! Stay tuned with us for details!
更多精彩活動即將來臨，敬請期待！

 

Register Now!
立即登記

  

Build4Asia - Asia’s no.1 Tradeshow for the building, electrical
engineering and security industries provides an interactive platform for
market leaders to showcase cutting-edge technologies and solutions –
from building materials & automation, total surveillance systems to smart
city and green technologies.

Build4Asia 2024 will be co-located with RACE 2024

RACE - Situated at the forefront of innovative retail solutions, this must-
attend event brings together the brightest minds in the retail industry to
explore revolutionary ideas and cutting-edge technologies to ride the new
wave of consumerism in Asia.

 

Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building,

26 Harbour Road, Wanchai,

Hong Kong

+852 3709 4981

visit@Build4Asia.com
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